國立清華大學半導體研究學院 碩、博士班學分抵免之授課教師及指導教授意見表 Master's/Doctoral Program Credit Exemption Instructor and Advisor Opinion Form

學生姓名 Student Name		學號 Student ID		指導教授: Advisor's N		
學位/部別 Degree / Department	□博士班 Ph.D. Program □逕讀博士學位 Direct-Entry Ph.D.				□碩士班 Master's Program	
	□元件部 Device □設計部 Design □材料部 Material □製程研發部 Process Development					
※申請抵免科目清單Credit Exemption Course List:						
如申請抵免多門課程,請複製本表格逐項填寫 If you're applying for multiple course exemptions, please duplicate this form and complete it for each item.						
原修讀課程科號與名稱 Previously Completed Course Number and Title		成績 Grades	學分數 申請抵免課程科號與名 Credits Applied Course Number and		十號與名稱 mber and Title for Exemption	
科號 No				科號 No		
授課教師意見與簽章 Instructor's Opinion & signature:		指導教授意見與簽章 Advisor's Opinion & signature:		部主任意見與簽章 Department Head's Opinion & signature:		
□課程內容相符,同意抵免 Course content is consistent, credit exemption approved.		□本部課程,同意抵免 Courses within this department are approved for credit exemption.		□同意抵免 Approved for credit exemption.		
□課程內容不符,不同意抵免 Course content is not consistent, credit exemption not approved		□非本部課程,但與學生研究相關,同意抵免;並認列 為跨部、跨校院系課程 Courses not within this department,			□不同意抵免 Not approved for credit exemption.	
□原修讀課程為學院列表課程(授課教師免審核免簽章) Courses previously completed within CoSR'scurriculum (no instructor review or signature needed)		but relevant to the student's research, are approved for credit exemption; and will be recognized as cross-departmental or cross-institutional courses. □不同意抵免 Not approved for credit exemption.				

※申請須知Application Instructions:申請抵免碩士生至多9學分,博士生至多12學分,請備妥歷年成績單(請用螢光筆標記要認定的科目),另須檢附擬抵免課程之課程大綱、上課筆記。抵免非所屬部別之課程將計入修業期間跨單位修課中,碩士生至多認列6學分,博士生至多認列9學分為專業選修。

Master's students can apply to exempt a maximum of 9 credits, and doctoral students a maximum of 12 credits. Please prepare your official transcripts (highlight the courses you want to be recognized). You'll also need to include the syllabus and class notes for the courses you wish to exempt. For courses exempted that are not from your primary department, the credits will count towards your cross-unit coursework during your period of study. Master's students can have a maximum of 6 credits recognized as professional electives, while doctoral students can have a maximum of 9 credits recognized as professional electives.